
 

Zápis z  jednání Výkonného výboru OSH Semily dne 9.6.2009          
od 14.30 hod. v zasedací místnosti kanceláře OSH 

 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 
2. Zápis z minulého jednání VV OSH. 
3. Čerpání rozpočtu   
4. Schválení navržených vyznamenání. 
5. Informace o soutěžích  
6. Různé 
7. Diskuse. 
8. Závěr. 

  

Z důvodu nepřítomnosti starosty OSH Semily, br. Miksánka, který onemocněl, 

řídil jednání náměstek Alfréd Adametz. 

 

Ad1. Zapisovatel jednání br. Jiřička, Ověřovatelé: br. Šubrt a Vele 
 

Ad.2 –Byl přečten zápis z minulého jednání. 

Zápis přednesl br. Jiřička. vše je průběžně plněno. 

 

Ad.3. – Čerpání rozpočtu – br. Mlejnek 

  Rozpočet je stále čerpán průběžně, ve shodě s navrženými příjmy i výdaji.Na 
účet okresu ještě nepřišly žádné dotace, v jednání je příslib na chod 
kanceláře z MŠ. Zhruba na polovině jsou provize od HVP a VPO. V prodejní 
činnosti jsme proti rozpočtu a ročnímu období ve ztrátě. Je to způsobeno 
nákupem hodně pohárů a velké sumě za odměny zasloužilých hasičů. Vše se 
ale změní, po rozprodání zásob. Tato situace je obdobná každý rok.  Byl 
připomenut záměr přestavby automobilu na LPG a také jednání o dotaci z LK 
na chod kanceláře. Oboje dáno za úkol starostovi.  Byla rovněž podána 
informace, že do sborů se bude na práci s mládeží přerozdělovat z prostředků 

MŠ celkem 149.200,- Kč. 

 

 



Ad.4 – Vyznamenání –br.Kynych 
   VV OSH schválil udělení vyznamenání dle zaslaných návrhů, které přednesl 

tradičně br. Kynych. Nebylo na návrzích shledáno žádných závad. 

 

Ad. 5 Informace o soutěžích : 
Br. Kynych informoval o jarní části okresní hry Plamen. Konalo se v sobotu 
30.5.2009. Účastnilo se 22 kolektivů starších a 14 mladších. Byl pochválen SDH 
Poniklá za přípravu soutěže. V krajském kole budou reprezentovat kolektivy 

Jablonce nad Jizerou a Poniklé. 

Dále informoval o okresním kole (jarní části) soutěže dorostu. To proběhlo 
v neděli 31.5.2009.Účastnilo se jej pět kolektivů (4x dorky, 1x dorci) a 
jednotlivci (9 chlapců a 6 děvčat). Poděkováno pořadatelskému sboru 
z Jilemnice. V krajském kole budou reprezentovat dorci z Jilemnice a dorky 
z Poniklé, Jablonce n. Jizerou a z Rovenska. V jednotlivcích pak Jirouš, Polák a 
Mládek, Jonová, Holcová a Mejvaldová. Krajské kolo proběhne příští víkend 

v Zákupech. 

Podzimní kolo hry Plamen proběhne v říjnu v Čisté u Horek. V příštím roce 

bude náš okres hostit krajské kolo hry Plamen. 

Okresní kolo soutěže v PS bude v neděli 9.8.2009 na stadionu v Turnově. Letos 
bude možné bez problémů použít tretry, překážky budou nově potaženy 

speciálním povrchem. Organizačně zabezpečuje SDH Hnanice. 

Krajské kolo soutěže v PS bude pak opět v Turnově v sobotu 22.8.2009. 
organizačně zajišťuje SDH Hrubá Skála.   Nad zajištěním soutěží v budoucnu je 
třeba se zamyslet, SDH hrubá Skála už nemá zájem se v tom angažovat sama. 

Je třeba zapojit jiné sbory. 

 

Br. Adametz – informoval o proběhlém ročníku soutěže PO očima dětí. 
Zároveň předal k předání na školách a ve sborech ocenění pro ty děti, které 
se umístily v okresním a krajském kole. Bohužel žádná práce se neumístila 
v republice. Bylo připomenuto důstojné předání ocenění s poděkováním za 

zapojení do soutěže. 

 

Dále informoval o prvních dvou soutěžích okresního poháru. Opět dobrá 
atmosféra, i když počasí zatím moc nepřeje. Soutěže jsou pořadateli pečlivě 

připraveny a nejsou žádné zádrhele. 



 

 

Ad.6. Různé 

Vzpomenutá výročí a akce: 

13.6.2009 – Ploužnice, Benešov, Jilemnice 

14.6.2009 – dětská soutěž v Benešově 

20.6.2009 – Martinice 

27.6.2009 - Čistá 

 

Dále bylo opět připomenuto, aby se ve sborech a okrscích věnovala 

pozornost tipování lidí na funkce v okrscích a okrese, protože se blíží nové 

volby funkcionářů a mnozí avizují ukončení svého aktivního působení. Je 

třeba na toto myslet včas a jednat s vytipovanými kandidáty, aby nás potom 

volby nepřekvapily nezájmem lidí kvůli neinformovanosti. 

 

Ad.7. Diskuse: 

Br. Jiřička připomněl velice špatný stav soutěžních hadic pro mládež, které 
dodalo OSH na soutěž v Poniklé. Hadice jsou prakticky nepoužitelné, je třeba 
se zabývat pořízením nových a stanovením postupu, kdo a jak se bude o 

tento majetek starat (jde hlavně o řádné usušení před uskladněním) 

 

Ad.8. Závěr jednání v 15:53 hodin 


